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Venlo, 12 januari 2017 

Geacht college,

Ook in de gemeente Venlo lijden kastanjebomen aan de 
kastanjebloedingsziekte. Een aantal kastanjebomen is inmiddels 
verwijderd, voor andere, vaak ook beeldbepalende kastanjes is 
kapvergunning aangevraagd.
Bomen vertegenwoordigen een bepaalde waarde. Zij hebben een 
ecologische of cultuurhistorische waarde of zijn waardevol vanuit het 
oogpunt van recreatie en leefbaarheid. Ook vertegenwoordigen 
bomen een economische en monetaire waarde.
Dit alles geldt zeker voor de monumentale kastanjebomen die onze 
gemeente rijk is.

In Sittard-Geleen is een experiment gedaan met een 
warmtebehandeling, die goed lijkt te werken tegen 
kastanjebloedingsziekte.

Vandaar de volgende vragen:
1. Bent u het met ons eens dat het belangrijk is om 

(beeldbepalende, monumentale) bomen zo veel mogelijk voor 
onze gemeente te behouden?

2. Bent u bereid om de experimentele warmtebehandeling toe te 
passen op enkele beeldbepalende kastanjebomen, om te zien of
de behandeling kappen kan voorkomen? Zo nee, waarom niet?

3. Bent u bereid om te wachten met het kappen van zieke 
kastanjebomen tot nadat het experiment is afgerond? Zo nee, 
waarom niet?

4. Om vervolgens te bezien welke beeldbepalende kastanjebomen 
alsnog behouden kunnen worden? Zo nee, waarom niet?
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